
SA.0003.6.2019                     Kalisz dn. 06.02.2019r. 

Pan
Marcin Małecki

Radny
Rady Miejskiej Kalisza

           W odpowiedzi na interpelację przekazaną w dniu 31.01.2019r. uprzejmie informuję,

iż  środki  przeznaczone  na  zimowe  utrzymanie  ulic  miasta  Kalisza  pochodzą  z  ogólnej  puli

środków przeznaczonych na bieżące utrzymanie. W zawiązku z powyższym, w przypadku gdy nie

wszystkie środki zostaną wykorzystane na zimowe utrzymanie, przeznaczone zostają na pozostałe

potrzeby w zakresie bieżącego utrzymania. Pragnę jednak zaznaczyć iż prognozowanie wysokości

środków  niezbędnych  do  zabezpieczenia  zimowego  utrzymania  dróg  ma  zawsze  charakter

orientacyjny i odbywa się na podstawie danych z lat poprzednich. Ze względu na konieczność

uruchamiania akcji  czynnej każdorazowo w przypadku zagrożenia bezpieczeństwa ruchu, brak

jest  możliwości  określenia  na  obecnym  etapie  czy  i  w  jakiej  wysokości  środki  pozostaną

niewykorzystane. 

w z. Prezydenta Miasta Kalisza
/…/

Grzegorz Kulawinek
Wiceprezydent Miasta Kalisza




